



## Software / iSMovie L Software Module

iSMovie L Software Module  
IS-SW-MOV-L



### Specifications:

- Compatibility: Win XP, Win7, Win 8, 32 and 64 Bit
- Define window size and position
- Define film size and position
- Generate playlists (with pauses)
- Skipping in film (incl. A-B loops)
- Event on reaching a film position
- Background images and background base color
- Define volume and balance
- Configure renderer
- Reading and generating time code
- Video warping
- Softedge blending

### iSMovie Software-Modul

Software Video-Player in der Version L

Die Video-Player Software iSMovie L ist ideal für die Wiedergabe von digitalen Videos über einen PC. Sie wird auf einem handelsüblichen PC installiert und verwandelt diesen in einen Harddisk-Player zum Abspielen aller gängigen Videoformate oder Bilder.

Seinen Hauptvorteil spielt der Player im Zusammenspiel mit der iSMaster Mediensteuerung aus. So kann leicht gescriptet werden welcher Titel bei welcher Interaktion abgespielt werden soll oder zu welcher Filmszene gesprungen werden soll oder welche Playliste geladen werden soll oder, oder, oder ...

Die Version L verfügt wie die Version M über die Funktionen, einen Timecode zu lesen oder zu senden und so eine exakte Synchronität mit anderen Filmen oder Licht und Tonsequenzen herzustellen.

Zusätzlich verfügt die Version L über die Möglichkeit, das Video in Echtzeit zu verformen, um auf nicht ebene Flächen zu projizieren und in Echtzeit einen Softedge Übergang in das Videobild zu rechnen.

### iSMovie Software Module

Software video player in the L version

The video player software iSMovie L is ideal for the playback of digital videos on a PC. Installed on a customary PC the software turns it into a hard disc player that can play back all common video formats and images.

Its main advantage becomes evident when the player is used in cooperation with the iSMaster media control. As this, it is easy to script which title should be played at which interaction and to which film scene should be skipped and which playlist should be loaded and much much more ...

As the M version the L version provides functionality to read or send a time code and thus to create perfect synchronicity with other films or light and sound sequences.

Moreover, the L version allows to warp the video in real-time so that it can be projected onto surfaces that are not plane. Likewise it allows to render a soft edge transition into the video image in real-time.